
UCHWAŁA NR XV/    25 

RADY MIEJSKIEJ W BARANOWIE SANDOMIERSKIM 

z dnia     kwietnia 2025r. 

 

w sprawie zmiany Uchwały nr XXVIII/200/2005 Rady Miejskiej w Baranowie 

Sandomierskim z dnia 12 kwietnia 2005 roku, w sprawie nadania Statutu  

Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Baranowie Sandomierskim. 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15, art. 40 ust. 2 pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                       

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., poz. 1465 ze zm.) oraz art. 13 ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 25 października 1991 roku o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej  

(Dz. U. z 2024 r. poz. 87) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. W uchwale nr XXVIII/200/2005 Rady Miejskiej w Baranowie Sandomierskim  

z dnia 12 kwietnia 2005 roku, w sprawie nadania Statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi 

Kultury w Baranowie Sandomierskim wprowadza się następujące zmiany: 

1) w § 4 dodaje się ust. 5 w brzmieniu: „5. Prowadzenie działalności innej niż kulturalna” 

2) w § 5 dodaje się ust. 14 w brzmieniu: „14. Uczestniczenie przez MGOK w spółdzielni 

energetycznej w zakresie produkowania i zużywania energii na potrzeby własne  

i członków Spółdzielni”. 

 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Baranów Sandomierski. 

 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podkarpackiego. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

   mgr inż. Wacław SMYKLA 

 

 

Uzasadnienie:  

Zmiana Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Baranowie Sandomierskim jest 

podyktowana potrzebą dostosowania działalności instytucji do uczestnictwa w nowoczesnych 

formach aktywności gospodarczej i społecznej. Zapis dotyczący uczestniczenia przez MGOK 

w spółdzielni energetycznej, umożliwi realizację działań proekologicznych, które mogą 

przynieść wymierne oszczędności w zakresie kosztów korzystania z energii elektrycznej, na 

warunkach korzystniejszych niż dostępne na rynku. Dzięki temu MGOK aktywnie przyczyni 

się do rozwoju lokalnej społeczności, propagowania postaw proekologicznych oraz 

efektywnego zarządzania zasobami energetycznymi. 

Mając na uwadze powyższe, podjęcie uchwały należy uznać za w pełni uzasadnione. 

Sporządził: T. Solarski 

Sprawdzono pod względem formalno-prawnym: mec. R. KwiatkowskI 

 

 


